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Odpowiedź Wójta Gminy Dzikowiec na petycję: 

Informuję, iż nie ma potrzeby planowania procesu wymiany systemów operacyjnych, gdyż 
Urząd Gminy Dzikowiec posiada komputery z systemami, które obecnie posiadają wsparcie 
producenta.  

Załącznik nr 2 pt. Program Bezpłatnej Oceny Stanu Infrastruktury Informatycznej  został 
przekazany do wszystkich nadzorowanych i prowadzonych przez Gminę Szkół Podstawowych 
i Gimnazjów. 

  
Z poważaniem 
Kubiś Mateusz 
 


